

## Protokoll

Närvarande: Cattis, Robert, Magnus, Jennie

- 1. Öppnande**
- 2. Godkännande av dagordning**
- 3. Genomgång av senaste protokollet**  
Inget att följa upp på detta möte.

### 4. Rapporter

- Meddelanden (Cattis)

Cattis har blivit uppringd av Kaffekassan, som erbjuder klubben att sälja kaffe mot viss förtjänst. Vi kommer att ta upp erbjudandet på ledarmötet, så får lagen bestämma.

Fotbollsmålen är beställda, men vi vet inte idag om de har kommit.

På BSK:s årsmöte i mars beslutades om den nya styrelsen.

Vi annonserar i nästa Börjebladet om att få fler ledare till fotbollslagen. Känner man till någon som är intresserad så kan man höra av sig till UFO:s styrelse.

- Fjälliden (Robert)

Våra önskemål om planer till säsongen är inga problem, så vi kommer att ha 2 st 5-manna, 2 st 7-manna och 1 st 9-manna.

”Verandan” vid omklädningsrummen är klart och ena delen har nytt tak. Kommittén har sagt att de ska se över insidan också. Det kommer förmodligen vara ganska mycket folk, särskilt på söndagar under säsongen, då många har matcher och träningar då.

Utegygmet är tänkt att invigas under herrlagets första hemmamatch, 3 maj.

- Ekonomi (Magnus)

Vi har fortfarande inte fått pengar för våra bidrag från huvudstyrelsen. Vi behöver kolla upp vad som gör att det dröjer. Magnus och Cattis kontaktar huvudstyrelsen.

Inbetalningar för lagavgifter och overaller har en hel del kommit in.

Utgifter har varit fakturor på overaller och material, avgifter till seriespel.

### 5. Kiosken

Varor ska beställas till v 17, så kiosken kan startas upp den helgen.

Jennie undersöker möjligheten till att ha swish till kiosken. Magnus kollar med banken.

### 6. Fotbollsskolan

Planeringen fortgår som den ska.

## 7. Föräldramöten

PF 0708 har möte den 14/4 kl 18.30

F0506 har möte den 25/4 i samband med träningen.

P 0304 har haft föräldramöte. De har stort behov av tränare. Hör av er om ni vet någon som kan och vill

Övriga lag uppmanas att ha ett föräldramöte inför uppstarten av säsongen. Hör av er till lagansvarig i styrelsen om ni vill ha denne med på mötet.

## 8. Planer, matcher, städning mm

16/4 ska vi städa på Fjälliden, i kiosken och bollförrådet.

Plan-planeringen är klar.

Några lag har skickat in sina matcher till Robert. Övriga uppmanas att snarast göra det, så domar-schemat och kiosk-schemat kan läggas.

Domarutbildning/träff är på gång.

## 9. Ledarmöte

Under agility-tävlingarna (13-14 juni och i september) har lagen möjlighet att sälja hamburgare etc för att tjäna pengar till lagen. Erbjudandet kommer gå ut till lagen på ledarmötet. Mer info om agility-tävlingarna på ledarmötet.

Föräldramöten

Nolltolerans

Önskemål om material

Utbildningar

Vi väcker frågan om återuppta bollkallar under herrmatcherna.

## 10. Övriga frågor

Uppstartsmötet 09: klubblokalen är bokad den 27:e. Jennie bokar Mysan istället och så sätter vi en skylt på dörren.

På herrlagets första hemmamatch ska knattarna (0708) gå in med spelarna hand-i-hand

## 11. Mötet avslutas

Kommande möten 2015:

Styrelsemöten: ~~4 mars hos Jennie~~  
~~8 april hos Robert~~  
6 maj hos Magnus  
10 juni på Fjälliden  
24 juni terminsavslutning  
12? augusti hos Cattis  
2 september hos Jennie

23-24? oktober styrelsehelg  
4 november hos Robert  
2 december budgetmöte hos Magnus

Ledarmöten: ~~24 februari – Robert och Magnus fixar fika~~  
21 april – Cattis och Jennie fixar fika  
6 oktober – fika från kiosken.

Ledarfest: 21 november, Idrottsgården